

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ISLAMIC INTERNATIONAL ARAB BANK Date: 16-03-2023 10:12:31 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي الاسلامي الدولي التاريخ: AM 10:12:31 2023-03-16 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>ISLAMIC INTERNATIONAL ARAB BANK announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة البنك العربي الاسلامي الدولي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 16-03-2023</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2023-03-16</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>With reference to the above mentioned subject and your letter No.2/ 3/ 00931/ 23 dated 14/03/2023 , kindly be informed that Islamic International Arab bank does not hold any exposures whether direct or indirect towards the US banks that have declared bankruptcy (Silicon Valley Bank, Signature Bank) therefore, no financial impact on the bank.</p>	<p>بالإشارة الى الموضوع اعلاه والى كتابكم رقم 2/ 3/ 00931/ 23 بتاريخ 14/03/2023 ، نود اعلامكم بعدم وجود تعرضات قائمة بشكل مباشر او غير مباشر لدى البنوك التي اعلنت افلاسها (Valley Silicon Bank Signature, Bank) وبالتالي لا يوجد أي أثر مالي يترتب على البنك.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: diana nsour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: diana nsour</p>